
Zápisnica č. : 05-04-2016
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 05.04.2016
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 15.00 hod.
Ukončenie : 16.30 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní : Viktória Okáliková – dozorná rada

     Ing. Štefan Čajka – OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
           

Overovatelia zápisnice :  Ing. Anton Murgaš
     Anna Čániová

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Správa OLH
2.Riadne zhromaždenie
3.Cesta – Opatrenie 8.3
4.Žiadosti

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Správa OLH 
Ing. Čajka informoval o ťažbe dreva od začiatku roku 2016
 Ťažba 2138,36 m³
 Predaj 2138,36 m³

Ďalej Ing. Čajka informoval o pestovných prácach
 Začali sme s uhadzovaním haluziny
 V škôlke prebieha vyzdvihovanie sadeníc
 Tento rok sa nám nepodarilo získať sneh do snehovej jamy
 17500 ks je zasadených sadeníc
 Brigády absolvovali poľovníci a hasiči

k bodu 2 Riadne zhromaždenie
Ing. Hollý informoval o prípravách na riadne zhromaždenie
 Komisie členov som nechal tak, ako boli minulý rok
 Vyhodnotenie plnenia uznesení – uznesenia splnené okrem uznesenia týkajúceho sa

pôžičky obci, nakoľko obec o pôžičku nepožiadala 
 Ponuky na odpredaj podielov – je jedna ponuka od Zena Kubeša
 Príprava miestnosti v Kultúrnom dome vo štvrtok
 Občerstvenie – šalát, rezeň, koláče, káva

J. Subulý navrhol doplniť RNDr. J. Škorupu do návrhovej komisie.
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k bodu 3 Cesta – Opatrenie 8.3
Ing. Hollý informoval 

 Podarilo sa nám uspieť v Opatrení 8.3 – cesta
 Práce sa už rozbehli, začal výrub, vytýčenie

Ing. Čajka – treba oznámiť PSBU Beňušovce, že budeme používať ich cestu.

k bodu 4 Žiadosti
Ing. Hollý informoval

 Doniesol žiadosť p. Kapina na prechod cez pozemok č. 2098/3 za Rendez-vous
 Vyzvem p. Kapinu, aby svoju žiadosť doplnil a upresnil
 Ďalšiu žiadosť priniesli   ECAV L. Trnovec o príspevok na opravu budovy fary 2000

EUR
Výbor PS vyhovuje žiadosti ECAV L. Trnovec.
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Overovatelia : Ing. Anton Murgaš
Anna Čániová

Zapísal : Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková

           –––––––––––––––
          Ing. Ľubomír Hollý
                predseda PS 
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